
 

 

 
 
 

Boligselskabet MNV 

Afdeling Rynkebjerggårdsvej 

 

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde afholdt den 13.marts 2022 

 

 

 Deltagere Iben Lund, Amalie Guldager, Anders Dreisig, Charlotte Pihl, 

Inger Eilersen 

 

 Afbud  

 Godkendelse af referat fra  

Afdelingsmøde d. 3 marts 2022 

Referatet er godkendt 

Jf. Dagsordenen udsendt den 12 

marts 

 

Dagsorden godkendt 

1. Konstituering af bestyrelses op-
gaver, forperson, næstforperson 
og kasser 
 

Forperson: Iben Lund 

Næstforperson : Inger Eilersen 

Kassér : Charlotte Pihl 

1 suppleant: Anders Dreisig 

2 supplant : Amalie Guldager 

 

2. Forretningsorden 
 

Udskudt til næste møde. 

 

3. Haveskel Det er vores opgave at 
sætte pinde i, hvem og hvornår 
skal vi gøre det.  
 

Pinde er sat af 2 bestyrelsesrepræsentanter. 

19, 21 og 23 afventer afklaring om brandvej 

Nuværende hæk mod parkeringsplads pga. lokalplan 

45,47 0g 49 justeres  

17 afventer byggesag 

4. En beboer har henvendt sig ang. 

 Brandveje. 

 

 
 

 Elledninger i bebyggelse og 
ved lygtepæle 

 

 Er varmepumpen børnesik-

ret   

Et bestyrelsesmedlem har skrevet 13/3 2022 til kommunen 

for at skaffe et ikke tilgængeligt bilag fra bestyrelsen om 

brandveje. Brandplan er en god ide og den sættes op når 

den er lavet 

Elledningplan er vedhæftet referatet af dette møde – yderli-

gere spørgsmål må stilles til MNV 

 

Varmepumpens sikkerhed må afsøges hos fabrikant eller 

MNV 

5. a) Nyt fra arbejdsgrupperne.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Indendørs 

Der undersøges om det er muligt at få info materiale om 

teknikskabene. 

Have 

 Bestyrelsen arbejder videre for at få en juridisk 

afklaring, da lejekontrakt og vedligeholdelsesreg-

lement er modsigende 

 Mht. lav beplantning mod parkeringsplads, så 

HAR Niels søgt dispensation fra lokalplanen, så-

ledes at de beboere der bor mod parkeringsplad-

sen kan opsætte hæk helt ud til hegnet - HVIS de 

er enige for det SKAL være ens. Kan de ikke blive 



  Side 2 

 
 
b) Arbejdsgruppernes fremtidige 
status (skal vi afskaffe dem? / 
præcisering af deres rolle og ar-
bejdsgange ift bestyrelsen) 

 

enige fastholdes den lave beplantning.  

 Forslår fællesarbejdsdage for beboere  

5b) organisering afklares til næste møde, sammen med for-

retningsorden 

 

6. Opgavelisten gennemgås og 

bordet rundt 

Iben indkalder fællesgruppen 

Charlotte indkalder havegruppen 

Anders sender el. Plan 

Næste b-møde 3.april hos Charlotte kl. 19.30 -22.00 

Iben indkalder punkter til mødet. Og til selve mødet. 

 

 Evt.  Bestyrelses kursus 

Inger og Charlotte deltager i kursus den 5. april 

 

Antennemast har været til drøftelse i Lejre Kabelnet, der 

arbejdes videre på en løsning om fjernelse. 

 

 

Ref.: Inger Eilersen 

 

Referatet gøres tilgængeligt fx på afdelingens hjemmeside i en pdf version. 

 


